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Una delegació del Col·legi de 
Farmacèutics s’ha reunit, per 
primer cop aquesta nova legisla-
tura, amb el cap de Govern, Jau-
me Bartumeu. El president del 
Col·legi, Gabriel Guerrero, va 
explicar que a la trobada es van 
limitar a exposar els problemes 

que tenien pendents de solucio-
nar amb l’administració sortint. 
Un dels que s’arrossega des de 
fa més temps i que Bartumeu va 
escoltar és la impossibilitat de 
tornar els medicaments cadu-
cats als països veïns. Un altre in-
convenient que van traslladar al 
cap de Govern és que, segons els 
membres del Col·legi, “els casos 

socials costen molt de reembor-
sar a les farmàcies”.  

Guerrero va assegurar que hi 
ha moltes més qüestions pen-
dents, però que estan “molt sa-
tisfets” del resultat de la reunió, 
ja que van percebre molta pre-
disposició del nou Govern. Ara 
només falta que la “bona volun-
tat” es transformi en resultats. 

Els farmacèutics exposen la 
seva problemàtica al Govern

col·lectius professionals
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un moment de la reunió de Bartumeu amb el col·legi de farmacèutics.


